
Crònica Ple 25 de març de 2021 

A les 8 del vespre comença la sessió ordinària del Ple de la corporació corresponent al mes de 

març amb la presència de tots els regidors i regidores. 

 

L’Alcaldessa dona inici a la sessió amb el primer punt de l’ordre del dia, l’acta de la sessió del 

ple anterior, que s’aprova per unanimitat. 

 

El següent punt tracta sobre l’Ordenança reguladora de la venda ambulant i no sedentària de 

Cabrils. La regidora de Promoció Econòmica, Sílvia Vallbona Blanch, explica que s’han 

reglamentat tres tipus de venda ambulant i que el mercat setmanal passarà a fer-se els 

diumenges i es traslladarà als Horts de Santa Creu, per tal de donar un impuls de promoció 

econòmica important i complementar al comerç de Cabrils. La regidora del Partit Socialista de 

Catalunya, Anabel Sorroche Martí, pregunta sobre quins criteris es seguiran a l’hora d’atorgar 

els permisos. La regidora de Promoció Econòmica li respon que encara no està definit, 

actualment s’estan fent les bases reguladores. L’Ordenança s’aprova per unanimitat. 

 

El punt número 3, el dictamen relatiu a l’aprovació inicial de la modificació núm.1/2021 de la 

Plantilla de personal de l’exercici 2021, s’aprova amb els 10 vots a favor d’ERC, Units, MUC, 

Cs i PSC i les 3 abstencions de JxCat-Cabrils. 

 

El següent punt, relatiu a l’aprovació de l’encàrrec de gestió de la Diputació de Barcelona per a 

l’assistència en la gestió econòmica local de la corporació i els ens dependents en l’àmbit de 

les actuacions incloses en el protocol aprovat per la mateixa Diputació, s’aprova per unanimitat. 

 

El punt 5, el dictamen relatiu a l’aprovació del jutge de pau substitut de Cabrils s’aprova per 

unanimitat, essent designada nova jutgessa de Pau substituta la senyora Nieves Gil Segura. 

 

El punt número 6, es tracta de la moció presentada pels grups municipals d’ERC, Units, JxCat- 

Cabrils i MUC sobre l’amnistia, que s’aprova amb els seus 11 vots a favor i els 2 vots en contra 

de Cs i PSC. 

 

A l’arribar al punt 7 de l’ordre del dia, “Ratificar la incorporació al present Ordre del Dia i 

aprovació posterior si s’escau de la moció presentada pel grup JxCat-Cabrils per a una solució 

temporal de l’atenció mèdica pública als ciutadans adults de Cabrils”, l’alcaldessa anuncia que 

a partir del 12 d’abril s’incorpora un metge al Consultori Local de Cabrils dos matins i una tarda 

mentre duri la pandèmia. Després d’aquest anunci, el grup municipal JxCat-Cabrils retira la 

moció. 

 

Seguidament, al punt 8 es dona compte del Decret d’Alcaldia núm.128/2021 relatiu a 

l’aprovació inicial de la remuneració d’una finca que disposa de façana a dos carrers. 

 
No es presenten urgències i el ple passa a donar compte de les resolucions dictades per 

l’alcaldia i dels acords adoptats per la Junta de Govern Local des de la darrera sessió ordinària. 

 
A l’apartat de precs i preguntes, el grup municipal del PSC fa el següent: 

 
- Demana al regidor d’Urbanisme la neteja dels torrents i que s’arregli el carrer Girona. 

 
Per la seva banda, el grup municipal de Cs fa els següents precs i preguntes: 

 
- Pregunta si el metge atendrà només a pacients majors de 65 anys. L’alcaldessa explica 

que atendrà a persones adultes en general. 



- Explica que arran de la pandèmia ha rebut moltes queixes de l’atenció al Consultori 

Local de Cabrils i pregunta si hi hauria alguna manera de canalitzar els problemes dels 

veïns i veïnes amb el CAP a través de l’Ajuntament. L’alcaldessa li explica que qui ha 

de rebre les queixes i qui pot resoldre els problemes és CatSalut no l’Ajuntament. 

 

JxCat-Cabrils fa els següents precs i preguntes: 

 
- La regidora Marta Gómez pregunta si el metge que vindrà al CAP és un dels tres 

metges que teníem. L’alcaldessa contesta que no ho sap. 

- Sobre les obres que s’han fet durant l’any 2020 a l’edifici consistorial, la regidora 

Gómez exigeix que se solucioni aquesta situació i que es reubiquin els treballadors de 

la segona planta de l’ajuntament fins que no es pugui garantir la seva seguretat. El 

regidor de Gestió Energètica i Equipaments s’apunta el prec per seguir treballant en 

aquest tema. 

- El regidor Xavier Badia pregunta què té pensat fer l’equip de govern amb l’equipament 

de La Bodega. L’alcaldessa contesta que abans de decidir un ús, s’està realitzant un 

estudi de patologies de l’edifici. 

- El regidor Xavier Almirall pregunta sobre la data de reobertura del Museu Arxiu 

Municipal, tancat l’any 2019, el projecte museístic i què farà l’Ajuntament amb el 

projecte FEDER, ja que és l’únic Ajuntament que falta per respondre. El regidor de 

Cultura li explica que actualment s’està treballant per arreglar les humitats de l’edifici i 

fins que no s’arreglin no es pot obrir l’edifici. L’Alcaldessa li recorda que a Cabrils, 

malgrat el nom de l’edifici, a Cabrils, segons la Generalitat, no li podem dir Museu. 

Respecte al projecte museístic de Cabrils, aquest s’està treballant. Finalment, respecte 

el projecte FEDER, el regidor de Cultura explica que el projecte encara no està tancat. 

Està en fase d’estudi per decidir el tema. L’Alcaldessa explica que no és cert que sigui 

l’únic Ajuntament de la comarca en respondre, ja que s’està treballant juntament amb 

Vilassar de Dalt, l’altre ajuntament que no ha respost, per posar-hi solució. 

- El regidor Xavier Almirall recorda que segueix l’ocupació de via pública al carrer Sant 

Salvador i que segons l’Ordenança de convivència ciutadana, s’hauria de retirar, 

pregunta per què no s’ha fet la retirada immediata. El regidor d’Urbanisme, Pere Sáez 

Mora, explica que s’està duent a terme el procediment legal necessari perquè aquesta 

persona retiri els objectes de la via pública. 

 
Finalment, tot i que el ple permetia fer arribar als veïns i veïnes les seves preguntes per registre 

electrònic, no se n’han presentat. 

 
Recordem que el desenvolupament del Ple i totes les intervencions dels regidors i regidores 

assistents es poden veure al canal de Youtube de l’Ajuntament i al servei de vídeo-acta. 

https://www.youtube.com/watch?v=EMQt1qWkTrc&t=2748s
http://actes.cabrils.cat/session/sessionDetail/8a80808477ca889a0178115d29ad0000

